
 

Bestyrelsesmøde, GF Norsvej 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Sted:  Oksbølvej 6 
Dato:  Tirsdag d. 25. februar 2025 
Deltagere:   Jacob, Odd, Erik, Michael og Kristian 
Afbud:   Ingen 
Referent:   Kristian 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Agenda: 

1. Opfølgning på udestående punkter og sidste referat 
2. Fremlæggelse og gennemgang af årsregnskab 2024 v/Odd 
3. Fastlæggelse af budget 2025 (alle) 
4. Planlægning af generalforsamling (alle) 

a. Indkaldelse, Indlæg, Indkøb, Referent 
5. Eventuelt 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
1. Opfølgning på udestående punkter og sidste referat 

• Skraldespande indkøbt og opstillet 

• Revneforsegling udføres i 2025 

• Aftaleindlån forlænges i øjeblikket en eller tre måneder ad gangen. 

2. Fremlæggelse og gennemgang af årsregnskab 2024 v/Odd 

• Overskud på ca. 65.000 DKK for 2024 

• Regnskabet er nu revisorgodkendt 

• Foreningens aktiver anløber p.t. på ca. 1 MDKK 

• Vejfond anløber knap 900.000 DKK 

3. Fastlæggelse af budget 2025 (alle) 

• Budget for 2025 gennemgået, der budgetteres med et resultat på 18.700 for 

2025. 

• Regnskab og budget lægges på hjemmesiden, og der skrives i facebookgruppen 

at det nu ligger på hjemmesiden. Der runddeles til de tre husstande der har 

anmodet om dette. 



4. Planlægning af Generalforsamling (alle) 

• Vores vanlige dirigent Henrik Kyst er tilsyneladende forhindret på dagen, 

alternativ dirigent skal evt. findes 

• Indbydelse skal udarbejdes (Michael), og der skal skrives at der søges nye 

bestyrelsesmedlemmer, og at formanden går af. 

• Jacob køber øl og vand. 

• Lokale er på plads, vi skal lige være sikre på hvilket lokale der er booket. 

• Vi dropper indlæg til generalforsamlingen, GF starter kl 20. 

 

5. Eventuelt 

• Det tyder på at vores område ikke længere er projekteret til fjernvarme, og 

derfor kan der tilsyneladende nu søges om tilskud til fjernvarme. 

• Vi er enige om at begynde at opkræve et gebyr på måske 1.250 kr. fremover 

for behandling af ejerskifte i bestyrelsen, det gør man i alle andre 

foreninger. Vi skal derfor kunne fremsende faktura hver gang til 

ejendomsmæglerne. 


